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Cartes dels lectors

*■ Vull parlar del bulling per què, per a mi, és un tema molt important. No m'agrada veure com hi ha nens i nenes que 
pateixen per les crítiques dels altres, ningú és perfecte, tots tenim defectes. Sí, ja sé que hi ha nens o nenes que es cre
uen superiors als altres però ningú és més que un altre, tots som iguals. El que passa és que ningú s'adona dels resultats 
d'aquestes bestieses que diuen i que fan sentir tan malament. Les víctimes poden arribar fins a suïcidar-se de les coses tan 
dolentes que li deuen dir. M'agradaria que tots els adolescents s'adonin d'aquest problema tan greu.

Ainhoa Pintor
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" Primers mesos de 2014: més de 6 milions de persones a l'atur! Em sembla una xifra molt elevada.
L'any 2008, la població sense treball va augmentar molt ràpidament, massa ràpid, l'any 2010 ja hi havia un 20% més que 
en el 2008. Un 20% només en dos anys és massa, ja que fent càlculs equival a un 10% en 1 any, i per tant, a un 5% cada 
sis mesos. L'any 2013 el 27'16% de la població activa estava en l'atur, és a dir, més de 4 milions i mig de persones. Penso 
que hi havia massa gent sense feina en aquells moments. Però el pitjor de tot és que en aquest 2014, el 55% dels joves 
per sota de 25 anys, està a l'atur. Ara mateix això és més preocupant que el terrorisme, ja que, jo crec, que si no troben 
treball hauran de buscar-la altres països, i jo diria que això és molt dolent ja que si se'n van els joves, se'n va la gent que 
acaba d'estudiar, és a dir gent ben preparada per a treballar, per això crec, i no sóc l'únic, que cal començar des d'ara a 
crear les condicions que permetin donar treball als joves o haurem de marxar d'aquí.

Raúl Bermejo Pérez

h> L'economia, els preus, el mercat...
Aquests últims anys han sigut molts durs per algunes persones, l'atur afecta moltes persones.També hi ha persones que 
no cobren de les empreses però estan treballant, persones que ja no cobren l'atur, persones que ara mateix estan sense 
casa i gent que, de moment, encara es manté. Mai se sap quin dia podem caure en mans de la crisi i dels polítics.
Diuen que el pitjor de la crisi ja ha passat, però encara ens falta bastant temps per refer-nos.

Laia Rabert Pijoan

- Benvolguts lectors, m'agradaria parlar-vos sobre les retallades que la sanitat, l'educació..., en fi, gairebé tot, estem 
patint. Us vull fer veure com aquestes retallades ens afecten tan educativament com personal.
Primer de tot m'agradaria que entenguéssiu que aquestes retallades no són bones pera nosaltres, ja que nosaltres som el 
futur, i si ens comencen a retallar les subvencions que rebem, els professors no podran ensenyar-nos com ho haurien de 
fer. I a part de les subvencions, també retallen els sous dels professors, però aquests han de treballar les mateixes hores i 
a sobre no tenen més dies de vacances sinó que tenen els mateixos o fins i tot menys! La sanitat pública també està molt 
malament, ja que el govern retalla cada dia més aquest servei, que al cap i a la fi, és de tots. Crec que la sanitat hauria de 
ser l'últim servei que s'hauria de retallar, ja que aquest servei ha d'estar a l'abast de tothom que el demani i el busqui, i en 
canvi d'això el govern ho està retallant i les famílies que més ho necessiten no ho poden fer servir perquè no ho poden 
pagar o per la raó que sigui. Per últim, us voldria dir que el govern el que fa és retallar la sanitat i l'educació, però el que no 
retalla són tots els seus privilegis, com ara, els cotxes que l'estat els regala, els seus sous, entre d'altres coses.

Alba Rusinol Gascons

Crec que vivim en un temps en el qual hi ha més gent que mira els programes d'esports que no pas les notícies on 
només surten guerres entre països, morts i més morts. Ara, els programes d'esports informen de tots els esdeveniments 
esportius que s'han fet durant cada dia. Això fa que siguin programes llargs, la gent els mira i és un tema de conversa molt 
freqüent. En canvi, les notícies només parlen de guerres i morts. Tot i que les notícies mostren guerres, hi ha gent que les 
continua mirant perquè els agrada saber com està el món. Els adolescents mirem més els esports, això segur!

Guillem Roget Garcia

* Fa bastant temps que volem una pista de skate a Llagostera, ens agradaria que arribés a l'ajuntament. La volem i 
creiem que la necessitem ja! Doncs hem d'anar a una altra població per poder patinar a gust i en un lloc adequat.

José Antonio Moreno Agüera
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